
Norrmalms 

stadsdelsförvaltning 

Protokoll 

  Sida 1 (4) 

 Norrmalms råd för 

funktionshinderfrågor 

 

 

 

 

 

 

Sammanträdesprotokoll      
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Ledamöter  

Carl Dahlberg, rådets ordförande,  FUB i Stockholm – För 

barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning – för HSO 

(Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms 

stad) 

 

Louise Lindström, rådets vice ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

Monicka Zachari, SRF Stockholms stad 

 

Lena Huss, Riskförbundet för Social och Mental häls, 

RSMH, Stockholms läns distrikt (nominerad till rådet, 

beslut av stadsdelsnämnden den 22 oktober) 

 

Ej närvarande 

Malin Tjernell Prioset, Föreningen för rörelsehindrade 

barn och ungdomar (RBU) – för HSO 

(Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms 

stad) 

 

I tjänsten närvarande 

Johanna Engman, stadsdelsdirektör 

Susanna Halldin, bitr. avdelningschef 

Mikael Josephson, sekreterare 
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……………………….. 

Mikael Josephson 

mötets sekreterare 

 

 

 

 

Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Louise  Lindström   Monicka Zachari 

ordförande     justerare  

 

 

1. Val av mötesordförande  
Louise valdes till mötets ordförande. 

 

2. Godkännande av dagordning 
Ordförande öppnade mötet och dagordningen 

godkändes.  

 

3. Val av protokolljusterare 
Monicka utsågs till att justera protokollet.  

 

4. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 22 

oktober 

Rådet har gått igenom samtliga ärenden och 

önskar yttra sig om följande: 

Punkt 9. Skillnadernas Stockholm. Rådet 

noterar att funktionshinderområdet nästan 

inte alls behandlas i rapporten. HSO, som 

också har noterat detta har formulerat ett 

yttrande i frågan, vilket ligger som bilaga 

till protokollet från kommunstyrelsens 

funktionshinderråd från den 21 september i 

år. Lena föreslår att rådet, såväl som 

nämnden tar del av dessa synpunkter. 

Bifogas protokollet. 
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Johanna redogjorde för T2. Denna pekar mot ett 

litet överskott (2,6 mnkr) för nämndens samlade 

budget. För funktionshinderområdet beräknas ett 

underskott på ca 3 mnkr.  

 

Rådet önskar att förvaltningen tar fram en 

beskrivning av olika typer av bistånd som 

underlättar vardagen för funktionshindrade 

personer. Hur många ansöker om olika typer av 

bistånd och hur i vilken utsträckning beviljas 

bistånd utifrån ansökningarna? Helst ska 

uppgifterna täcka de senaste tre åren, så det är 

möjligt att utläsa tendenser. Susanna återkommer 

med uppgifter om detta.  

 

5. Presidiet 
Punkten bordlades. Nämndens ordförande samt 

vice ordförande lämnade med kort varsel besked 

om att de inte hade möjlighet att delta i 

sammanträdet. Rådet beklagade detta och hoppas 

på ett möte med presidiet i början av nästa år. 

 

6. Bevakningslistan 

Punkten bordlades till nästa sammanträde. 

  

7. Övriga frågor  
a) Carl Dahlberg avser att flytta utomlans. Hans 

entledigande behandlas på nämndens 

sammanträde den 19 november.  

b) Rådets planerade extra sammanträde den 29 

oktober i träfflokalen Balder ställs in. 

Förhoppningsvis kan ett liknande möte inplaneras 

under våren. 

c) Rådet noterar med gillande att Mitt i City 

förskolor är nominerade till S:t Julianpriset. 

Orsaken är att de anställer personer med 

funktionsnedsättning.  

 

8. Möteslokalens och möteshandlingarnas 

tillgänglighet 

Portabel hörselteknisk utrustning saknas. 

Förvaltningen arbetar med den frågan och har 
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begärt in offerter från fyra leverantörer. 

Förvaltningen kommer bjuda in den leverantör 

som har mest lämpliga utrustning för en 

demonstration. Louise kommer inbjudas till detta 

möte. Monicka noterade det nya, mycket 

välfungerande ljuset i möteslokalen (Svea). 

Monicka har erhållit en läsplatta som till format 

och funktion förhoppningsvis ska passa hennes 

behov.   

 

9. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet och tackade 

deltagarna. Nästa möte är den 16 november då 

stadens funktionshinderombudsman Riitta-Leena 

Karlsson deltar.  


